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Deze week loopt Venlonaar Danny van Cleef de Nijmeegse Vierdaagse. Het is zijn doel om

geld op te halen voor Project Speak Now, een stichting die opkomt voor slachtoffer van

seksueel misbruik en geweld. De opbrengst van de actie van Danny is bestemd voor
diverse projecten van de stichting. Zo vindt op 7 september in Baarlo de eerste bijeenkomst

plaats voor mensen uit de regio Venlo en omstreken om hun ervaringen te delen.

Tekst: Rob Buchholz | Beeld: Karin Janssen

“Maar in principe zijn ook mensen uit andere delen van het land welkom,” zo laat mede-initiator

Karin Janssen uit Baarlo (foto boven) weten. Volgens haar leert de ervaring dat deelnemers een

duidelijke voorkeur hebben voor een locatie dicht bij huis. “Als je uit Noord-Limburg komt en na

een avond vol zware gesprekken nog twee uur naar huis moet rijden dan is dat pittig. Dus komen

veel mensen vooral uit de directe omgeving van de locatie. Dat zal in Baarlo niet anders zijn.”

Ervaringsdeskundige

Karin heeft in haar jeugd te maken gehad met diverse vormen van geweld en misbruik. Samen met

Nicole Diepstraten, hoopverlener bij Project Speak Now, gaat zij maandelijks de bijeenkomsten

organiseren. “Als ervaringsdeskundige weet ik hoe groot het vermogen tot heling kan zijn. Als je je

verhaal kunt delen met lotgenoten dan voel je dat je er niet alleen voor staat. Het gaat om praten,

delen en luisteren in een veilige setting. Daar is veel behoefte aan vanwege het taboe dat nog

steeds op dit onderwerp rust. De bijeenkomsten op de locatie in Baarlo (gevestigd in basisschool

De Diamant) zijn er voor elk slachtoffer van seksueel geweld. Of je nu aan het begin van het

verwerkingsproces staat of al wat verder onderweg bent. Iedereen mag zich aanmelden. Vrouwen

en mannen.”

Veilige plek

Waarom de keuze voor Baarlo? “Het was niet eenvoudig een geschikte locatie voor Limburg. Veel

eigenaren willen toch geld zien, bijvoorbeeld voor een zaalhuur. Daarnaast zijn niet alle locaties

volgens onze maatstaven geschikt. Mijn overbuurvrouw kwam met het advies om eens met Moniek

van Aarssen, directeur van basisschool De Diamant, te gaan praten. Zij reageerde snel, spontaan

en wilde graag meewerken aan dit mooie en waardevolle doel. Want dat zij wij in principe natuurlijk

gewoon. Het gaat om een veilige plek waar mensen geholpen en ondersteund worden op weg

naar heling. Mijn collega Nicole Diepstraten en ik organiseren deze avonden waar telkens

maximaal zes deelnemers aanwezig kunnen zijn.”

Geen draaiboek

Op 7 september vindt dus de eerste bijeenkomst plaats. Wat mogen deelnemers verwachten

tijdens deze avonden? “Zoals gezegd: we gaan vooral praten en luisteren. Het is geen
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therapiegroep, maar een praatgroep. Niemand hoeft zich alleen te voelen. Er zal veel herkenning

zijn en iedereen krijgt steun. In principe hebben we geen echt draaiboek. De ene persoon wil

delen, de ander wil misschien juist alleen luisteren. Sommige mensen hebben meer boosheid in

zich, anderen zijn meer verdrietig. Over het algemeen willen mensen delen om gehoord te worden.

Als er behoefte is om gezamenlijk een wandeling te maken dan is dat ook mogelijk.”

Blijft over het verhaal van Danny van Cleef. (Lees ook het artikel van april dit jaar over zijn

actie). Hoe belangrijk is zijn bijdrage om komende week de Nijmeegse Vierdaagse te lopen? “Heel

belangrijk,” aldus Karin. “Hij vraagt niet alleen aandacht voor dit onderwerp. Danny probeert tevens

dankzij sponsoren geld op te halen, zodat wij dat kunnen gebruiken tijdens de praatavonden of een

ander belangrijk doel van de stichting. In april wist hij al 700 euro op te halen door op één dag vijf

keer de Brug tot Brug wandelroute af te leggen. Wat we nu mogen verwachten? Ik heb echt geen

idee. Het is echt fantastisch dat hij dit voor ons doet. Vrijdag zijn wij met een delegatie van Project

Speak Now in Nijmegen aanwezig om hem tijdens de laatste meters aan te moedigen.

Mochten er nog mensen zijn die Danny willen sponsoren? Dan kan dat via de QR-code.

https://venlovanbinnen.nl/venlo-winkelstad/de-vierdaagse-lopen-zwaar-mensen-die-seksueel-misbruikt-zijn-die-hebben-het-pas-zwaar/

